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Pensionärsrådet 
Sammanträdesprotokoll 

2021-06-04 

§ 23  

Ärenderubrik 
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Pensionärsorganisationerna har lämnat in förslag på vart bänkar kan placeras i kommunen. 
Kerstin Beckman Danielsson redogör för förslagen från PRO. Lisbeth Mellborg redogör för 
förslagen från SPF.  

Anders Johansson (C) tackar pensionärsorganisationerna för deras arbete. Förslagen skickas 
vidare till tekniska förvaltningen.  

Kerstin Beckman Danielsson påpekar vikten av att använda sig av Kommunkollen för att 
kommunen ska nå ut med information till medborgare. Anders Johansson (C) svarar att 
kommunen har försökt använda Kommunkollen extra mycket under pandemin för att stötta 
tidningen. 
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2021-06-04 

§ 24  

Ärenderubrik 
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Socialchef Annelie Gollungberg informerar om följande:  

Lugnt smittläge just nu. Inga smittade bland personal och äldre just nu. Vaccination av 
personal är i slutfasen, kommer vara klar om cirka en vecka.  

Bemanningen ser bra ut inför sommaren.  

Förvaltningen arbetar med digitalisering av schemaprocessen. Det kommer därmed bli lättare 
att jobba med kontinuiteten. Lättare att fördela personal. På grund av pandemin kan inte 
olika enheter hjälpas åt med personal som tidigare. Fokus ligger på att öka frisktalen inom 
äldreomsorgen.  

Möte mellan pensionärsorganisationerna och socialförvaltningen angående träffpunkterna 
kommer att äga rum den 11 juni klockan 13.00.  

Förankringsarbete gällande Nära vård pågår. Annelie föreslår att Christina Dahlberg bjuds in 
till ett kommande möte. Hon är projektledare för Nära vård i regionen. Många frågor kring 
Nära vård dyker upp men Annelie tycker att Mönsterås kommun har goda förutsättningar på 
grund av det nära samarbetet med hälsocentralerna i kommunen. 

3S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 8
be

c5
a3

f-e
71

a-
48

16
-a

5e
a-

eb
94

65
49

f1
90
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§ 25  

Aktuellt från kommunen 
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Kommunalråd Anders Johansson (C) informerar om följande:  

Kommunen kommer inom kort byta ut sin hemsida. Hemsidan kommer vara 
tillgänglighetsanpassad.  

Antal smittade i covid-19 och antal inneliggande på sjukhus. 53 % i länet är vaccinerade med 
första dosen, 22 % med två doser. Vaccineringen går bra i Kalmar län, vi använder de doser vi 
får. Regionen tar ansvar för att vaccinera kommunens sommarvikarier.  

Arbetslösheten har stabiliserat sig. Ligger på samma nivå som före pandemin.  

Kommunens arbete med en budget för år 2022 pågår. Antas av kommunfullmäktige den 14 
juni.  

Första spadtaget för nya huset i hamnen är taget. Under kommande år kommer första huset 
byggas och allmänna ytor ska göras iordning.  

Arbetet med att göra iordning Blomstermåla torg har dröjt och borde komma igång efter 
semestern.  

Ortsanalysen i Fliseryd pågår. Fysiska medborgardialoger kommer äga rum 17 och 21 juni.  

Migrationsverket lämnar Salthäll i sommar. Påverkar skolan i Blomstermåla som kommer ha 
färre elever i höst.  

På fråga gällande framtidsvisioner för äldrevården svara Anders och socialchef Annelie 
Gollungberg att det är svårt att svara på hur många platser på särskilt boende som kommer 
behövas. Socialnämnden har i uppdrag att följa demografin och i dagsläget finns igen kö till 
särskilt boende eller korttidsboende. Ser ständigt över lokalbehovet tillsammans med 
tekniska förvaltningen. 
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§ 26  

Nästa möte 
 
 

Beslut  
Nästa möte äger rum 10 september 2021.  

I fortsättningen kommer kallelse och protokoll till rådet medlemmar skickas via e-post. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Kommunsekreterare : Frida Welin

Vice ordförande: Robert RapakkoOrdförande: Anders Johansson
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